
P r o t o k ó ł Nr 1/2024 

z posiedzenia Komisji Wspólnej 

z dnia 21.05.2024 r. 

 

W dniu 21.05.2024 r. w  Sali posiedzeń Urzędu Gminy w Skoroszycach odbyła Komisja 

Wspólna Rady Gminy. 

 

Na komisji obecnych było 13 radnych 

Nieobecni: Radna Miszkiewicz 

 

Ponadto obecni byli: 

Pani Wójt – Barbara Dybczak, Pani Skarbnik –Agnieszka Kaczmarczyk, Kierownik GZEASiP, 

Kierownik ZOiW, Kierownik GOPS, Panie Dyrektor ZSP w Chróścinie i Sidzinie, Z-ca 

Dyrektora ZSP w Skoroszycach 

 

Ad 1.Przewodniczący Rady Gminy Skoroszyce Pan Rafał Kraska przywitał obecnych,  

otworzył obrady Komisji Wspólnej. 

 

Odczytał porządek obrad. 

 
1. Otwarcie obrad. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego stałych komisji Rady Gminy  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy. 

7. Przyjęcie wniosku Wójta o wyznaczenie obszarów zdegradowanych i obszarów rewitalizacji 

na terenie Gminy Skoroszyce, przystąpienie do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji 

i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji na terenie Gminy Skoroszyce. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Skoroszyce 2030. 

9. Zaopiniowanie sprawozdania z realizacji zadań zawartych w Wieloletnim Programie Współpracy 

Gminy Skoroszyce w 2023 r. z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie.  

10. Zaopiniowanie oceny zasobów pomocy społecznej za 2023 r.  

11. Sprawy różne 

12. Zakończenie posiedzenia  

 

Ad. 2 Głos zabrała p. Skarbnik, która omówiła zmiany w budżecie: 

Wprowadzone zmiany: 

• Marszałkowska Inicjatywa Społeczna – dofinansowania dla sołectw: Chróścina, 

Makowice i Pniewie w kwocie 6 500 zł na każde sołectwo i dodatkowo 20% 

dofinansowuje gmina do tych zadań.  

•  Podpisanie programu Odnowa Wsi w powiecie nyskim dot. sołectwa Chróścina i Stary 

Grodków w kwocie po 2 500  zł na każde sołectwo ze strony powiatu, 2 500 zł ze strony 

gminy, 2 500 zł ze strony sołectwa 

• Wprowadzenie kwoty 300 000 zł nadwyżki budżetowej jako przychody gminy w 

związku z uchwałą jaka została wprowadzona na bon wakacyjny – zabezpieczenie 

środków na ten cel.  



• W związku ze zmianą przez Zakład Oczyszczania i Wodociągów załącznika 

przychodów i kosztów – wprowadzenie 187 000 zł na zadania bieżące statutowe.  

 

Pani Skarbnik zapowiedziała jeszcze jedną zmianę, która zostanie wprowadzona do uchwały 

na sesję. W związku z otrzymaniem dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 

budowę drogi w Giełczycach w kwocie 575 000 zł. 

 

Pani Wójt dopytała radnych z Chróściny o Odnowę Wsi, wyjaśniła w jaki sposób są 

finansowane jej działania.  

Przewodniczący RG dopytał Panią Skarbnik o 6 500 zł na obiekty sportowe, która wyjaśniła, 

że środki o sołectwo Makowice, które podjęło przeprowadzenie rewitalizacji boiska. 

  

Rozmowa na temat boiska w Makowicach i planach utworzenia klubu sportowego.  

 

Zaopiniowana pozytywnie. 

 

 

Ad. 3 Przewodniczący RG zamknął pkt 2 przypomniał, że WPF związany jest ściśnie z 

budżetem, więc zmiany wprowadzone do budżetu będą również wprowadzone do WPF. 

 

Zaopiniowana pozytywnie. 

 

Ad. 4 Przewodniczący wyjaśnił powody zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Kraska i Radny Srebniak nie mogą być w tej komisji z uwagi na art. 18b ust. 2 o 

samorządzie gminnym, który wyklucza radnych pełniących funkcję z art. 19 ust. 1, ponadto 

Radna Miszkiewicz nie może być członkiem więcej niż dwóch komisji.  

Przewodniczący zaproponował na przewodniczącą Radną Marię Lenartowicz, na członków 

Radną Janinę Rogalińską i Radnego Krzysztofa Bryłę. Zaproponowani radni wyrazili zgodę, 

nikt nie zgłosił innych propozycji.  

Zaopiniowano pozytywnie. 

Ad. 5 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości.  

Zaopiniowano pozytywnie.  

Ad. 6 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy. 

Zaopiniowano pozytywnie.  

Ad. 7 Przewodniczący oddał głos Pani Wójt, która wyjaśniła procedurę rewitalizacji. 

Radny Srebrniak zauważył, że istotne jest dołączenie Starego Grodkowa do programu. Radni 

dyskutowali na temat obwodnicy Starego Grodkowa. Pani Wójt przypomniała, że 

przeprowadziła wiele rozmów, w tym również z Marszałkiem na ten temat, jednak nadal 

bezskutecznie.  

Pani Kierownik GZEASiP Danuta Trzaskawska poinformowała radnych, że będąc Radną 

sejmiku województwa w poprzedniej kadencji, co roku składała wnioski o w temacie 

obwodnicy Starego Grodkowa. Zasugerowała radnym zgłaszanie się do aktualnych radnych 

wojewódzkich. 



Przewodniczący RG zaproponował wspólny wniosek Rady Gminy Skoroszyce w temacie 

obwodnicy. Radni zgodzili się na tą propozycję.  

Pani Wójt dopowiedziała, że na sesji będą obecni przedstawiciele firmy zajmującej się 

przeprowadzeniem rewitalizacji, będzie możliwość zadać pytania.  

Zaopiniowano pozytywnie.  

Ad. 8 Pani Wójt wyjaśniła, że przedstawiona strategia efektem, harmonogramu 

opracowywania projektu i konsultacji, przyjętego uchwałą XLIX/401/2023 z dnia 1 grudnia 

2023 r. w sprawie określenia szczegółowego trybu, zasad i harmonogramu opracowania projektu 

„Strategia Rozwoju Gminy Skoroszyce 2030”, w tym konsultacji.  

 

Radni rozmawiali na temat dróg w gminie, tych zrobionych i tych, które jeszcze czekają na zrobienie.  

 
Zaopiniowano pozytywnie.  

Ad. 9 Pani Wójt wyjaśniła, jak wygląda podział środków pomiędzy klubami – to Prezesi 

klubów na wspólnym spotkaniu decydują o kwotach jakie są przyznawane, analizując koszty i 

potrzeby każdego klubu. Zachowują rozróżnienie pomiędzy klubami i ich potrzebami 

finansowymi spowodowanymi miejscem w tabeli rankingowej. 

Przewodniczący RG jako prezes klubu Góral Sidzina, wspomniał o kosztach jakie są 

ponoszone w związku z grą w B klasie.  

Sprawozdanie zaopiniowano pozytywnie.  

Ad. 10 Pani kierownik GOPS wyjaśniła, czym jest ocena zasobów pomocy społecznej, jakie 

działania są prowadzone. 

Ocena zaopiniowana pozytywnie. 

Ad. 11 

Radni rozmawiali na temat działek i o drogach. Poruszono temat wyłączania oświetlenia od 

godziny 0:00 do 4:00, Pani Wójt oddała decyzję w tej sprawie radnym. Rozmawiano również 

o sytuacji na SUW oraz drodze łączącej Mroczkową z Reńską Wsią.  

Ad. 12  

Zamknięcie obrad.  

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

M. Kumorek 


